



## 3 Days CITY TOUR < KL / Genting / Malacca >

### 3 天 马来西亚首都 ~ 吉隆坡/云顶/马六甲之旅

(Validity until 有效期至: 31 August 2017)

<p><b>DAY 1 JB - Genting Highland</b>                  0800am gather at a specific location then proceed to <b>Genting Highland</b>. It is the only legal land-based casino, Casino de Genting, in the country and is owned by Genting Malaysia Berhad, a subsidiary of Genting Group.  <b>Hotel : Local 4* Awana Hotel or similar</b></p>	<p><b>第一天 新山 - 云顶高原</b>                  0800am 集合前往云顶高原。被称为云端上的娱乐城，云顶名胜世界拥有 5 间酒店及多间餐厅。除住宿外，云顶名胜世界的设施包括，户外及户内游乐园、云顶第一城、云顶国际会议中心等，亦设有马来西亚唯一的合法赌场。                  住宿：当地 3 星 第一酒店 或 同等级</p>
<p><b>Day 2 Genting Highland - Kuala Lumpur</b>                  After arrange check out , proceed to city tour - <b>Kuala Lumpur</b> . Then, proceed to National Mosque, King's Palace, Independence Square, PETRONAS Twin Tower, KL Tower and so on for photo stop. Afterward proceed to <b>Pavilion</b> ~at the heart of the trendy Bukit Bintang district lays the perfect reason to indulge in fashion, food and urban leisure. Check in to the hotel after shopping.  <b>Hotel : Local 3*, Local 4* Hotels or similar</b></p>	<p><b>第二天 云顶高原 - 吉隆坡</b>                  办理退房手续后，前往马来西亚首都 - 吉隆坡市。途径观光印度友族胜地黑风洞。然后吉隆坡市区观光，如：国家清真寺，国家皇宫，独立广场，国油双峰塔及吉隆坡塔等等。之后，前往 Pavillion 巴比伦购物广场。包裹后，送往酒店办理入住手续。                  住宿：Midah Hotel 或同等级</p>
<p><b>Day 3 KL - Malacca - JB (B)</b>                  After breakfast, arrange for check out and proceed to Malaysia history state ~ <b>Malacca</b>. Visit to <b>Sam Po Keng Temple</b> was erected to provide shelter for prayers from strong winds and heavy rains. <b>The Porte de Santiago, St. Paul's Church, Maritime Museum ,Stadthuys, Queen Victoria's Fountain, St. Francis Xavier's Church, Baba Nyonya Heritage Museum</b> . After tour transfer back to sweet home.</p>	<p><b>第三天 吉隆坡 - 马六甲 - 新山 (早餐)</b>                  早餐于酒店享用后，办理退房手续，前往马来西亚历史古城之称的-马六甲。到达后参观郑和庙。观光马六甲圣地亚哥古城门，圣保罗山，海事博物馆，荷兰红屋，荷兰广场，维多利亚喷泉及圣方济教堂，巴巴娘惹博物院。游览马六甲古迹后，结束这愉快又难忘的假期。</p>

#### TOUR RATE: MINIMUM 8 PERSON

HOTEL	AUDLT TWIN/ TRIPLE	SINGLE SUPPLEMENT
3* Izumi hotel or similar	RM 788.00 /person	RM 450.00 /person
4* Awana Hotel or similar 4* Journal hotel or similar	RM 888.00/person	RM 500.00 /person

\*\*Peak season / Public Holidays Genting First World Hotel will change to Malacca or Kuala Lumpur Hotel\*\*

TOUR RATE INCLUDED	TOUR RATE EXCLUDED
<ul style="list-style-type: none"> <li>✓ 2 night local 3 star or 4 star hotel accommodation.</li> <li>✓ 1 Breakfast</li> <li>✓ Return JB-KL-GENTING-MALCCA-JB MPV transfer (as above itinerary )</li> <li>✓ 6% GST</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>✗ Travel Insurance RM36/= (Malaysian only)</li> <li>✗ Tipping for driver cum guide</li> <li>✗ Optional Tours</li> <li>✗ Peak Season Surcharge for hotel</li> <li>✗ Personal expenses such as telephone fees , laundry and etc.</li> </ul>

\*\*\*The above itinerary is for reference only and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements\*\*\*

\*\*以上行程只供参考，若有变动将依当地接待社之行程为准，本公司将保留更改行程及团费之权利\*\*